
Protokół Nr II/2002
------------------------------------------------------------------------------------------------------

z  sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 12 grudnia 2002 r.
w sali konferencyjnej  Domu Kultury w Dobrej.

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski  o godz. 910 otworzył II sesję 

Rady Miejskiej w Dobrej stwierdzając, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej w Dobrej w 
sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i 
podejmować uchwały.
Lista obecności radnych  stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski   poinformował,  że  w  posiedzeniu  udział 
biorą  zaproszeni  goście:  radni  powiatowi,  przedstawiciele  prasy  lokalnej,  kierownicy 
jednostek, zakładów pracy, przedstawiciele samorządów wiejskich, sołtysi oraz Burmistrz 
Dobrej - p. Marianna Ochocka, Sekretarz Dobrej - p. Bogdan Kmieć, Skarbnik Dobrej - p. 
Helena Kaczewiak.
Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokółu.
Protokołowała obrady - Barbara Kominiarczyk - inspektor UM w Dobrej.

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad II sesji Rady Miejskiej w Dobrej, który 
został przekazany radnym wraz z zaproszeniami na posiedzenia.

Porządek obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Sprawy samorządu.
7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej.
8. Podjęcie uchwał w sprawie :

1) powołania Komisji Statutowej 
2) obniżenia ceny żyta dla wymiaru podatku rolnego 
3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 



5) określenia wzorów informacji i deklaracji dla celów podatkowych
6) określenia podatku od posiadania psów
7) zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich i Rady Samorządu w m. 

Dobra 
8) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Dobrej
9) ustalenia wysokości diet i zasad zwrotu kosztów podróży

10)zmiany uchwały o utworzeniu środków specjalnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
10. Wolne wnioski.

ad: 4. 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

 

Protokół Nr I/2002 z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej był wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem Rady.

Przewodniczący stwierdził,  iż jest napisany zgodnie z przebiegiem sesji i  zgłosił 
wniosek  o  nie  odczytywanie  protokołu,  gdyż  jest  on  do  wglądu  w  biurze  Rady,  w 
godzinach pracy urzędu .
Wniosek  został  przyjęty  przez  Radę  jednogłośnie  tj.  na  15  radnych  za  jego 
przyjęciem głosowało 15, przeciw--------, gł. wstrzymujące--------. 
Protokół nr I/2001 sesji Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 21.11.2002 r. został jednogłośnie 
przyjęty przez Radę, bez odczytywania.

ad: 5.
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny  Krzysztof  Kucharski  przedłożył  wniosek  w  sprawie  założenia 
oświetlenia – 2 – 3 lampy w sołectwie Rzymsko w miejscach, do których dowożone 
są dzieci ze szkoły, a brak jest oświetlenia (Rzymsko Kol. i Dąbrowa Kol.).
Podanie w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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ad:  6.
Sprawy samorządu.

Przedstawiciele samorządów nie zgłosili zapytań .

Przewodniczący oznajmił, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone przy omawianiu 
pkt. 9.

ad:  7.   
Informacja Burmistrza  Dobrej

Pani  Burmistrz  Marianna  Ochocka  przedstawiła  krótką  informację  ze  swej 
działalności od dnia 21 listopada 2002 r., poinformowała m.in. o:
• uczestnictwie w szkoleniu wójtów i burmistrzów z woj. Wielkopolskiego, 
• odebraniu do użytku drogi Potworów – Czajków, 
• odbyciu narady sołtysów,
• udziale  w  spotkaniach  z  firmami  oferującymi  wykonanie  różnych  programów, 

projektów przydatnych do działalności gminy,
• wydaniu zarządzenia w sprawie powołania na dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Dobrej p. Jacka Gajewskiego,
• wyborach do Wielkopolskiej Izby Rolniczej, w których w gminie dobra wzięło udział 

jedynie 7 % uprawnionych do głosowania, a przedstawicielami gminy wybrani zostali
− Piotr Kaszczyk
− Józef Krotowski

• bieżących  sprawach  dotyczących  mieszkańców  oraz  o  próbie  rozwiązania  sprawy 
obsługi administracyjnej oświaty.

ad: 8.
Podjęcie uchwał

 1) Powołanie Komisji Statutowej

Przewodniczący wyjaśnił, że Komisja Statutowa jest doraźną komisją Rady 
Miejskiej w Dobrej, która zostanie powołana do opracowania koniecznych zmian w 
aktualnym  Statucie  Gminy  Dobra  i  dostosuje  go  do  obowiązujących  przepisów 
prawa.
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Następnie poprosił  przewodniczących komisji o przedstawienie kandydatów 
do składu Komisji Statutowej.

Radny Michał  Błazełek  –  przewodniczący Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
poinformował, iż w skład Komisji Statutowej proponowani są następujący radni:

− Henryk Gręzicki
− Paweł Janicki
− Kazimierz Jasiński

Radny Piotr Bernard Stencel – przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia 
Komunalnego przedstawił następujących kandydatów do składu Komisji Statutowej:

− Radny Wiesław Ignaczak
− Radny Eugeniusz Żerkowski 
− Radny Piotr Bernard Stencel 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawiając projekt uchwały dodał, 
iż opracowane zmiany  statutu Komisja  przedstawi Radzie w terminie do dnia  15 
lutego 2003 r.
Następnie zarządził przegłosowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 
Statutowej.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr II/7/2002 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 12.12.2002 r.  w sprawie 
powołania Komisji Statutowej stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący wyjaśnił,  iż  radni  otrzymali  wszystkie  projekty uchwał  w 
sprawie określenia podatków na terenie Gminy Dobra  wraz z zaproponowanymi 
nowymi stawkami. 

2) Obniżenie średniej ceny skupu żyta dla wymiaru podatku rolnego.

Poprosił przewodniczących komisji Rady o przedstawienie opinii nt. projektu 
uchwały  w  sprawie  obniżenie  średniej  ceny  skupu  żyta  dla  wymiaru  podatku 
rolnego.
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Radny Piotr Bernard Stencel poinformował, że Komisja Budżetowa i Mienia 
Komunalnego przyjęła pozytywną opinię do proponowanej stawki.

Radny  Michał  Błazełek  oznajmił,  iż  Komisja  Socjalno  –  Społeczna 
pozytywnie  zaopiniowała  średnią  stawkę  żyta  do  podatku  rolnego  w  wysokości 
33,00 zł za 1 q.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił zarządził przegłosowanie 
projektu  uchwały  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  dla  wymiaru 
podatku rolnego do wysokości 33,00 zł za 1q.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr II/8/2002 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 12.12.2002 r.  w sprawie 
obniżenia średniej ceny skupu żyta dla wymiaru podatku rolnego stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu.

 
3) Określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości

Przewodniczący stwierdził,  że są różnice w ustaleniu stawki  podatków od 
nieruchomości w dwóch pozycjach tj.:  

W punkcie 5.(OBIE  KOMISJE – 5,78)

b) od pozostałych budynków lub ich części od 1 m2 pow. użytkowej: 3,27 zł 
(propozycja przyjęta do projektu budżetu i pozytywnie zaakceptowana przez 
Komisję Socjalno – Społeczną)  natomiast Komisja Budżetowa i Mienia 
Komunalnego zaproponowała stawkę 3,50 zł  od 1 m2 pow. użytkowej

oraz w punkcie 7 – podatek od gruntów :
c) od pozostałych gruntów – 0,09 zł od 1m2 powierzchni użytkowej 

(propozycja przyjęta do projektu budżetu i pozytywnie zaakceptowana przez 
Komisję Budżetową i Mienia Komunalnego) przy propozycji Komisji 
Socjalno - Społecznej – 0,10 zł za1m2 powierzchni użytkowej.
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Radny  Piotr  Bernard  Stencel  oznajmił,  że  opinia   Komisji  Budżetowej  i 
Mienia Komunalnego jest zgodna z przedstawionym projektem uchwały, komisja 
proponuje  jedynie  podwyższenie  podatku  od  nieruchomości  od  pozostałych 
budynków lub ich części do kwoty  3,50 zł  od 1 m2 pow. użytkowej.

Radny Michał Błazełek potwierdził przedstawione przez przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Dobrej propozycje Komisji Socjalno – Społecznej, dodał, iż inne 
stawki przyjęte do budżetu gmina na 2003 r. zostały zaakceptowane pozytywnie.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził przegłosowanie propozycji 
Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  tj.  stawki  podatku  od  pozostałych 
budynków w wysokości 3,50 zł od 1 m2 pow. użytkowej
Propozycja  została  przyjęta  przez  Radę  większością  głosów  tj.  na  15  radnych 
obecnych  na  sali  podczas  głosowania  za  jej  przyjęciem  głosowało  14  radnych, 
przeciw------, głosy wstrzymujące – 1.

Następnie  zarządził  przegłosowanie  propozycji  Komisji  Socjalno  -  Społecznej 
dotyczącej  stawki  podatku  od  1m2 powierzchni  gruntów  –  grunty  pozostałe  w 
wysokości 0,10 zł od 1 m2 pow. użytkowej.

Propozycja również została zaakceptowana przez Radę większością głosów tj. na 15 
radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  za  jej  przyjęciem  głosowało  10 
radnych, przeciw – 3, głosy wstrzymujące – 2.

Przewodniczący  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie określenia 
wysokości  stawek podatku  od  nieruchomości  w  roku  podatkowym 2003 wraz  z 
wcześniej przyjętymi zmianami.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  poddał  projekt  uchwały  pod 
głosowanie.
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr II/9/2002 Rady Miejskiej  w Dobrej  z  dnia 12.12.2002 r.  w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w roku podatkowym 2003 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
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4) Określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych

Przewodniczący  poprosił  o  przedstawienie  opinii  komisji  Rady,  dodał,  iż 
Komisja  Budżetowa  i  Mienia  Komunalnego  zaproponowała  niższy  od 
proponowanego podatek od autobusów. 

Radny Piotr  Bernard Stencel  przedłożył  propozycje  Komisji  Budżetowej  i 
Mienia Komunalnego w sprawie podatku od środków transportowych w przypadku :
 autobusów o liczbie miejsc:

1) mniejszej niż 30 miejsc –   900 zł
2) równej lub wyższej niż 30 miejsc – 1200 zł

która została zmniejszona. Wyjaśnił, że inne propozycje stawek zostały pozytywnie 
zaopiniowane.

Radny Michał  Błazełek przedstawił  pozytywną opinię  Komisji  Socjalno – 
Społecznej; oświadczył, iż na 2003 r. nie uwzględniony został podział na kategorie 
wiekowe pojazdów.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zaproponował  przegłosowanie  dalej 
idącej propozycji Komisji Socjalno – Społecznej tj. stawki podatku od autobusów o 
liczbie miejsc mniej niż 30 w wysokości 1.000 zł. 
Propozycja  nie  została  przyjęta  przez  Radę  głosem  przewodniczącego,  który 
głosował  przeciw  propozycji,  przy  równej  liczbie  głosów „za”  i  „przeciw”  –  7 
głosów i 1 głosie wstrzymującym.

Pani  Barbara  Stasiak  –  inspektor  prawny  Urzędu  Miejskiego  w  Dobrej 
wyjaśniła,  iż  przy  równej  liczbie  głosów  „za”  i  „przeciw”  decyduje głos 
przewodniczącego, natomiast głosy wstrzymujące nie brane są pod uwagę. 

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zaproponował  przegłosowanie 
propozycji  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  stawki  podatku  od 
autobusów o liczbie miejsc mniej niż 30 w wysokości 900 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel  wnioskował,  aby  propozycje  Komisji  dotyczącą  podatku  od  środków 
transportowych  od  autobusów  tj.  cały  punkt  7  przegłosowano  razem,  najpierw 
propozycję  Komisji  Socjalno  –  Społecznej,  następnie  propozycję  Komisji 
Budżetowej i Mienia Komunalnego.
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski wyjaśnił, że 
w  przeprowadzanym  głosowaniu  pkt  7  został  rozdzielony  na  podpunkty,  które 
kolejno są poddawane pod głosowanie.

Na prośbę przewodniczącego Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego 
ponownie zarządził przegłosowanie pkt 7 ppkt 1 tj. stawki podatku od autobusów o 
liczbie miejsc mniej niż 30 w wysokości 1.000 zł. 
Propozycja  nie  została  przyjęta  przez  Radę  głosem  przewodniczącego,  który 
głosował  przeciw  propozycji,  przy  równej  liczbie  głosów „za”  i  „przeciw”  –  7 
głosów i 1 głosie wstrzymującym.

Również propozycja Komisji Socjalno – Społecznej – stawki podatku od autobusów 
o  liczbie  równej  lub  wyższej  niż  30  miejsc  w  wysokości  1.400  zł  nie  została 
przyjęta, gdyż na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania „za” głosowało 7 
radnych, „przeciw” – 7, głosy wstrzymujące – 1.
Przewodniczący  głosował  przeciwko  przyjęciu  propozycji  Komisji  Socjalno  – 
Społecznej. 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził przegłosowanie propozycji 
Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego podatku od 
 autobusów o liczbie miejsc:

1) mniej niż 30 miejsc –   900 zł
2) równej lub wyższej niż 30 miejsc – 1200 zł

Propozycja  została  przyjęta  przez  Radę  większością  głosów  tj.  na  15  radnych 
obecnych na sali  podczas głosowania „za” głosowało 8 radnych,  „przeciw” – 6, 
głosy wstrzymujące – 1.

Następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na rok 2003 wraz z 
wcześniej przyjętymi zmianami.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.
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Uchwała Nr II/10/2002 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 12.12.2002 r. w sprawie 
określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na rok 
2003 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

5) Określenie wzorów informacji i deklaracji dla celów podatkowych

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  poprosił  przewodniczących 
komisji Rady o przedstawienie przyjętych opinii.

Radny  Michał  Błazełek  przedłożył  pozytywną  opinię  Komisji  Socjalno  – 
Społecznej  do  zaproponowanych  wzorów  informacji  i  deklaracji  dla  celów 
podatkowych.

Radny Piotr  Bernard Stencel  oświadczył,  iż  Komisja Budżetowa i  Mienia 
Komunalnego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  projektu 
uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów  informacji  i  deklaracji  dla  celów 
podatkowych.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr II/11/2002 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 12.12.2002 r. w sprawie 
określenia wzorów informacji i deklaracji dla celów podatkowych stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu.

6) Określenie podatku od posiadania psów.

Przewodniczący komisji Rady przedstawili przyjęte opinie.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
poinformował o zaakceptowaniu przez Komisję zaproponowanej stawki podatku od 
posiadania psów w wysokości 20,00 zł. Wyraził nadzieję na możliwość płatności 
obniżonego, a dotychczas martwego podatku.
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Również Komisja Budżetowa i Mienia Komunalnego reprezentowana przez 
przewodniczącego Piotra Bernarda Stencla wyraziła aprobatę do stawki podatku w 
wysokości 20,00 zł od jednego psa.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  przedstawiając  projekt  uchwały 
podkreślił,  że zwalnia się od podatku od posiadania psów osoby fizyczne będące 
właścicielami  lub  posiadaczami  samoistnych  nieruchomości  gruntowych  –  od 
jednego psa.

Następnie  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia 
wysokości stawki podatku od posiadania psów, określenia zasad poboru i płatności 
oraz wprowadzenia zwolnień przedmiotowych.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr II/12/2002 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 12.12.2002 r. w sprawie 
ustalenia wysokości stawki podatku od posiadania psów, określenia zasad poboru i 
płatności oraz wprowadzenia zwolnień przedmiotowych stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu.

7) Zarządzenie wyborów sołtysów, rad sołeckich i Rady Samorządu
w mieście Dobra

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
komisji Rady.

Radny Michał Błazełek – przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej i 
radny  Piotr  Bernard  Stencel  –  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia 
Komunalnego zgodnie oświadczyli, że projekt został zaopiniowany pozytywnie.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  zapytał,  czy  ustalony  został  harmonogram 
zebrań wyborczych?
Przewodniczący odpowiedział, że harmonogram zebrań jest ustalony i stanowi on 
załącznik do omawianej uchwały.
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Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich i Rady Samorządu 
w mieście Dobra.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.
Uchwała Nr II/13/2002 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 12.12.2002 r. w sprawie 
zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich i Rady Samorządu w mieście Dobra 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

8) Ustalenie wynagrodzenia dla Burmistrza Dobrej

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  przedstawił  propozycję 
wynagrodzenia Burmistrza Dobrej:

1) wynagrodzenie zasadnicze według XIX kategorii zaszeregowania w 
kwocie  3.300 zł     

2) dodatek  funkcyjny  w  wysokości  125 %  najniższego  wynagrodzenia 
zasadniczego z tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego 
ustalonego dla pracowników urzędów gmin

3) dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia 
zasadniczego. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel  poinformował  o  propozycji  Komisji  podwyższenia  wynagrodzenia 
zasadniczego p. Burmistrz do wysokości 3.600,00 zł, inne składniki wynagrodzenia 
bez zmian – opinia pozytywna.

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek przedstawił 
pozytywną  opinię  komisji  do  propozycji  przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w 
Dobrej.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził przegłosowanie propozycji 
dalej idącej tj. wynagrodzenie zasadniczego w kwocie 3.600 zł.
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Propozycja  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  została  przyjęta 
większością głosów tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 
przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw------, głosy wstrzymujące – 3.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobrej 
wraz z przyjętą poprawką tj. wynagrodzeniem zasadniczym w kwocie 3.600,- zł.

Uchwała  została  przyjęta  przez  Radę  większością  głosów  tj.  na  15  radnych 
obecnych  na  sali  podczas  głosowania  za  jej  przyjęciem  głosowało  14  radnych, 
przeciw---------, głosy wstrzymujące – 1.

Uchwała Nr II/14/2002 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 12.12.2002 r. w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobrej stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

9) Ustalenie wysokości diet dla radnych oraz zasad zwrotu kosztów podróży 
służbowych

Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka poinformowała, iż projekt uchwały 
dotyczy ustalenia wysokości diet i zasad zwrotu kosztów podróży dla radnych, które 
do budżetu gminy na 2003 r. przyjęte zostały na zasadach z poprzedniej kadencji:

30 diet – przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej

10 diet – wiceprzewodniczący Rady
} ryczałt m-czny

8 diet – przewodniczący stałych i doraźnych Komisji Rady

5 diet – pozostali radni
} za każde 

posiedzenie

Radny  Michał Błazełek przedstawił pozytywną opinię Komisji Socjalno – 
Społecznej  nt.  projektu  uchwały  wraz  z  propozycją  Komisji  podwyższenia 
wysokości diety dla pozostałych radnych do 6 diet za udział w posiedzeniu.

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel  oznajmił,  iż  członkowie  komisji  po  wnikliwym  rozpatrzeniu  sprawy 
proponują  podwyżkę diet o 2 diety dla wszystkich radnych.

W związku z tym, że komisje przedstawiły różne propozycje  zmian projektu 
uchwały przewodniczący Rady Miejskiej  w Dobrej  Eugeniusz Żerkowski  poddał 
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pod głosowanie dalej idącą propozycję Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego 
tj. podwyżkę zaproponowanych diet o 2 diety dla wszystkich radnych.

Propozycja Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego została przyjęta przez Radę 
większością głosów tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, głosy wstrzymujące – 1.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenie 
wysokości diet dla radnych oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych zgodnie 
z przyjętą poprawką.

Uchwała  została  przyjęta  przez  Radę,  łącznie  z  wcześniej  wprowadzonymi, 
zmianami  większością  głosów  tj.  na  15  radnych  obecnych  na  sali  podczas 
głosowania  za  jej  przyjęciem  głosowało  14  radnych,  przeciw---------,  głosy 
wstrzymujące – 1.

Uchwała Nr II/15/2002 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 12.12.2002 r. w sprawie 
ustalenie  wysokości  diet  dla  radnych  oraz  zasad  zwrotu  kosztów  podróży 
służbowych stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

10) Zmiana uchwały o utworzeniu środków specjalnych.

Przewodniczący Komisji  Socjalno -  Społecznej Michał Błazełek i  Komisji 
Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard Stencel przedstawili pozytywne 
opinie do zaproponowanego projektu uchwały.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały o utworzeniu środków specjalnych.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące---------.

Uchwała Nr II/16/2002 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 12.12.2002 r. w sprawie 
zmiany uchwały  o  utworzeniu  środków specjalnych stanowi  załącznik  nr  14 do 
protokołu.
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ad: 9.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Burmistrz Dobrej Marianna Ochocka odpowiedziała, że w najbliższym czasie 
sprawa oświetlenia będzie szczegółowo omawiana. Wyjaśniła, iż mała ilość środków 
na powyższy cel nie będzie przeszkodą w przypadku ułatwienia dzieciom drogi ze 
szkoły do domu.

Pani  Burmistrz  dodała,  iż  również  z  miasta  Dobra  wpłynął  wniosek 
dotyczący oświetlenia, które to wnioski razem zostaną przedstawione energetykom. 
Poinformowała  o  spotkaniu  z  przedstawicielami  Energetyki  Kaliskiej,  które 
odbędzie się w dniu dzisiejszym.

ad: 10.
Wolne wnioski.

Pani Elżbieta Pawłowska – kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej  zaapelowała  do  radnych  i  przedstawicieli  samorządów  o  udzielanie 
informacji  o  osobach chorych lub  samotnych,  którym mogą  zaszkodzić  warunki 
zimowe. Zaapelowała o niesienie pomocy tym osobom oraz zgłaszanie ich potrzeb 
do ośrodka.

Pan  Ryszard  Piaseczny  (soł.  Łęg  Piekarski)  wnioskował  o  przekazanie 
sołtysom kompleksowej informacji o podatkach w gminie.

Radni  powiatowi  zamieszkujący  Gminę  Przykona  –  Zbigniew  Bartosik  i 
Wojciech Rusek podziękowali za zaproszenie na sesję Rady i zadeklarowali pomoc 
Gminie Dobra w trakcie swej działalności w Radzie Powiatu. 
Przekazali  obecnym  informacje  o  numerach  telefonów,  pod  którymi  będą 
przyjmować uwagi mieszkańców gminy Dobra.

W związku  z  tym,  że  porządek  II  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  został 
wyczerpany  o godz. 1130 przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zamknął obrady  II 
sesji  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  dziękując  wszystkim  za  przybycie  i  udział  w 
obradach.

 
     Protokołowała : Przewodniczył :

                        Przewodniczący
       I n s p e k t o r             Rady Miejskiej

/-/ Barbara Kominiarczyk                             /-/ Eugeniusz Żerkowski 
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